
pWODNiCZĄCY
RADY MIEJSKiEJ W MOSIN1E

Mosina, dnia 7 października 2013 r.
BR.0003.679.2013

w Mostnie

Pani
Zofia S,pringer
Bu,nistrz Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię wniosku radnego Kordiana Kleibra w sprawie

rozwiązania problemu zaniżonego w niektórych miejscach chodnika na ul. Skrytej w Mosinie

w stosunku do poziomu jezdni.

Z up. Przewodnczącego
Rady Mieiskej
tL, 1sL

Do wiadomości:
Pan
Kordian Kleiber
Radny
Rady Miejskiej w Mosinie



Rada Miejska Mosina 2.10.2013

w Mosinie
Rada Miejska w Mosinie

Wpł.dnia...JO..2O13 r.

Nr sprawy

Interpelacja-Wniosek

Dotyczy problemu zaniżonego w niektórych miejscach chodnika na
ulicy Skrytej w stosunku do poziomu jezdni.

Cieszę się jako radny i cieszą się mieszkańcy ulicy Skrytej z tego nawet
zdawałoby się wąskiego chodnika, ale przecież wiemy, że jest to pewien
fragment całości, który zostanie poszerzony w momencie utwardzania
ulicy Skrytej.
Jednakże zgłaszają się do mnie jako radnego z tego rejonu, a zarazem
sąsiada niektórzy mieszkańcy ulicy Skrytej widząc, że w obrębie ich
posesji poziom drogi jest wyższy od chodnika co zagraża jego zalaniem, a
co za tym idzie „ także ich posesji w razie jesiennych opadów. A nie po to
przecież powstał nowy chodnik,aby nie można było po nim przejść „suchą
nogą”.
Proszę zatem przedstawicieli Urzędu o przedstawienie koncepcji, jak
widzą rozwiązać ten problem i co mam odpowiedzieć mieszkańcom.
Czy może wyższy poziom jezdni w tych miejscach zostanie zniwelowany
poprzez zebranie górnej nadmiernej warstwy i odpowiednio się ją
wyprofiluje, czy może jest jakieś inne rozwiązanie?
Problem wydaje mi się złożony ponieważ ulica Skryta jest
wytłuczniowana, czyli ma twarde podłoże. Bardzo proszę o umożliwienie
mi brania udziału w lustracji ulicy Skrytej w celu podjęcia ewentualnych
korekt.
Mój telefon to 664-748-420

Radny
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